
FORMANDEN I S BERETNING FOR AARET 1963-64. 

Siden sidste generalforsamling den 19 Marts 1963 har der vaeret afholdt fem selskabelige 
sammenkomster af forskellig art i den forl~bne season. 

Den 4 Maj Karnevalsfest, den 13 Juli fest med smørrebr~d, den 21 September "Llkkens 
Kuvert" festen der som saedvanlig gav bygge fonden et skub fremad, den 7 December BØrnenes 
Juletraesfest med et rekord tal af 280 b~rn og voksne, den stadig tilbagevendende Nytaarsfest 
hvor overskuddet blev tildelt bygge fonden , og endelig en filmsaften den 29 Februar. Det vil 
her vaere paa sin plads, at takke de damer der har ydet deres hjaelp ved tilrettelaeggelse 
ogtilberedning af madvarer til festerne, uden deres hjaelp vilde foreningens regnskab ikke 
vise det overskud det g~r. Ogsaa en tak til de mennesker der har støtted foreningen i form 
af gaver til lotterierne, kontante beløb, madvarer, bøger til fremtidig bibliotek., etc. 

Efter forslag paa sidste aars generalforsamling blev der i Juli maaned afholdt en 
folkedanseaften, og det blev paa denne første aften vedtaget at have en maanedlig sammenkomst 
i vintertiden. Hvis der stadig er interresse for disse aftener, vil vi tage dette op paa den 
kommende generalforsamling. 

Nye love blev trykket og udsendt til alle medlemmer - passiv saavel som aktive-. Der 
er i aarets llb indlist medlemskort for 266 aktive medlemmer og 61 paSSive medlemmer. 

I det fo~libne aar har der vaeret afholdt et mtde med byggecommitteen, samt 12 ordinaere 
bestyrelsesm~der hvor der bar vaeret behandlet sager vedrørende foreningens anliggender. 

Vort medlemsblad D.D.F. som er et nytte ligt bindeled mellem bestyrelsen og medlemmerne
og som nu bliver sendt ud i over 400 eksemplarer - er i de bedste haender i form af Aage 
Larsen, som jeg her pe.a foreningens vegne vil takke for den tid og indsats han giver. Jeg 
vil ogsaa takke Erling Wiese for altid at vaere parat, naar der skal musik til vore fester. 

Sluttelig en tak til enhver af bestyrelsens medlemmer for den forstaaelse der har vaeret 
udvist igennem aaret, med haab om, at den indgaaende bestyrelse maa medvirke til fortsat 
fremgang og sammenhold i den danske forening. 

B. Kirk. 
FORMAND. 

BYGGEFONIlET I S BERETNING FOR AARET 1963-64. 

Atter et Aar er forløbet som bestyrelsen kan se tilbage paa med glaede og tilfredshed. 
Vi havde igen i aar en aften med "Lykkens Kuverter" der indbragte i100 og nytaarsfesten gav 
et overskud paa ca. ~200. Clubben har i dag indestaaende i sin byggefond godt f800. Salg 
af clubbens obligationer er gaaet noget tilbage, men til gengaeld har vi løfter om pkonomisk 
støtte saa snart vi er kommet lidt laengere med byggeforetagendet. 

Der er i aarets lØb nedsat en byggecommittee, der har til opgave at indhente tilbud om 
priser m.m., der er saaledes fremkommet et prisoverslag fra Fletcher paa i64,000 dog er tag
restauranten ikke iberegnet. Bestyrelsen og den nedsatte byggecommittee har ogsaa drpftet 
andre muligheder, blandt andre evt. ktb af Parnell Biograf theater som skulle kunne kpbes for 
i12,500, hvoraf den nuvaerende ejer ville lade i 5,000 staa i anden prioritet. Dette theater 
vil kunne laves om for et forholdsvis lille beltb, saa vi fik to etager ud af det.Bestyrelsen 
ville saa selv g~re brug af 1st sal, som v11 give oS et areal af ca. 4000 sq.ft, eller ca. 
1/3 del større end den aal hvor vi nu afholder vore fester. Den underste etage vil kunne 
lejes ud og indbringe saa meget, saa det hele vil kunne hvile i sig selv, og maaske endda 
give et overskud, derudover har vi mulighed for at leje salen ud paa 1st sal, naar vi ikke 
selv gtr brug af den. 

Alt dette er dog forudsat at vi kan opnaa den n~dvendige tilladelse til at foretage den 
n~dvendige ombygning, og at det maa bruges til det formaal som vi agter. Der kan paa nu
vaerende tidspunkt ikke oplyses noget desangaaende, da der er en underspgelse igang. Vi 
haaber at konkrete oplysninger desangaaende er indhentet inden generalforsamlingen. 

Dette og meget andet vil blive drøftet, og jeg vil blot vaekke din menneskelige 
medf~dte nysgaerrighed saa meget, at du m~der op til generalforsamlingen. 

En aarsberetning som denne, er et blik tilbage, over hvad der er sket i det svundne aar, 
men et gammelt ord siger "se frem, men ej tilbage" ••• vi kan rolig kaste et tilbage-blik, og 
glaede os over de opnaaede resultater, men vi kan med stor forventning se fremtiden im~de. 

Det er med glaede at bestyrelsen siger alle en hjertelig tak for deres Økonomiske støtte. 
Vi haaber at vi ogsaa i tiden fremover maa regne med din hjaelp og bistand. 

Chr. Nissen. 
SECT. FOR BYGGEFONDET. 


